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Abstract (en)
[origin: CN115912242A] The invention relates to a household appliance device (12), in particular a household refrigeration appliance device,
comprising a cable guide unit (16), which has at least one rotational axis (26a, 28a) and is used for guiding a cable (14) from a household appliance
body (18) to a household appliance door (20). In order to provide a device of this type with improved properties in terms of the structure, it is
proposed that the cable (14) is wound around the axis of rotation (26a, 28a) at least once.

Abstract (de)
Haushaltsgerätevorrichtung (12), insbesondere einer Haushaltskältegerätevorrichtung, mit einer zumindest eine Drehachse (26a,28a) aufweisenden
Kabelführungseinheit (16) zur Führung eines Kabels (14) von einem Haushaltsgerätekorpus (18) zu einer Haushaltsgerätetür (20). Um eine
gattungsgemäße Vorrichtung mit verbesserten Eigenschaften hinsichtlich einer Konstruktion bereitzustellen, wird vorgeschlagen, dass das Kabel
(14) wenigstens einmal um die Drehachse (26a, 28a) gewickelt ist.
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